
Zápis č. 2/2020 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 14. 7. 2020 

 

Přítomni: Bc. Jiří Struček, doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D., JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D.,  

     p. Jiří Dolejš, Mgr. Gabriela Egersdorfová 
 

Přizvaní hosté: Mgr. Milena Majerová – ředitelka školy  

Omluveni: p. Jiří Zahradník 
  

- Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných členů ŠR   

 

Školská rada projednala následující body: 

 

1. Projekt výstavby atletického tunelu – stav k 14. 7. 2020 
 

- Školská rada Sportovního gymnázia pověřila jejího předsedu Bc. Jiřího Stručka, aby 

vyvolal a účastnil se jednání s vedením či příslušnými pracovníky Krajského úřadu 

Plzeňského kraje. Školská rada SG vyjádřila zároveň znepokojení nad vzniklou situací 

a vzhledem k nejasnostem kolem projektu a s ohledem na další plánování výuky, 

tréninkového plánu a všeobecného sportovního rozvoje studentů SG i širší veřejnosti, 

žádá další jednání s KÚ PK a objasnění vzniklé situace. 

- Školská rada se seznámila se vzniklou situací během telefonického rozhovoru s paní 

architektkou Polákovou, která členy rady informovala, že ve věci zrušení Výběrového 

řízení na výstavbu atletického tunelu jde o nestandardní postup. Do výběrového řízení 

se přihlásili 4 uchazeči, projektová kancelář zodpověděla všechny dotazy a námitky. 

Před otevíráním obálek vznesla firma SMP CZ, a.s. (ředitel divize Západ) předmětnou 

námitku proti zadávací dokumentaci ohledně statiky stavby, která je ale dle ujištění 

architektky Polákové irelevantní a statika stavby v žádném případě ohrožena není. 

Ostatní zainteresované firmy realizaci stavby vzdaly z finančních důvodů.  

- Dotazem na paní Polákovou bylo zjištěno, že údajná nezpůsobilost stavby z důvodu 

nevyhovující statiky nebyla ve výběrovém řízení podložena žádným Znaleckým 

posudkem či posudkem autorizovaného inženýra – statika. 

- Dne 26. června 2020 obdržela ředitelka školy Mgr. Majerová na vědomí stanovisko 

JUDr. Bouři za vedení KÚ PK, který v dopise sděluje, že z důvodu nepodání nabídek 

ve výběrovém řízení a vzhledem k ekonomické situaci Plzeňského kraje je možné, že 

nové výběrové řízení bude vyhlášeno metodou dodávky „Design and build“. Tímto 

způsobem má být zajištěna lepší hospodárnost, ekonomičnost a především 

proveditelnost stavby. 

 

2. Stav reklamací – k 14. 7. 2020 
 

- Dlažba ve sprchách sportovní haly je opět reklamována, protože ani odborné vyčištění 

nanotechnologií nepřineslo očekávané zlepšení. ŠR proto navrhla ředitelce školy, aby 

požádala KÚ PK o výměnu dlažby. Dodavatel (firma Keramika Soukup) na místě rovněž 

doporučil výměnu dlažby za novou. 

 

 



 

 

3. Přijímací řízení 2020/2021 – stav k 14. 7. 2020 

 

- Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o průběhu přijímacího řízení 

pro školní rok 2020/2021. Všechny třídy, do kterých přijímací řízení probíhalo (Prima, 1.A, 

1.B), byly naplněny v maximální kapacitě 30 žáků.   
 

V Plzni dne 14. 07. 2020         Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 


